
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 10. rujna 2018.god. 

 

ZAPISNIK 

sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

Sjednica je počela s radom u 16:00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje da su na sjednici nazočni vijećnici: Marijan Crvarić, Paško Bonja, 

Zvonimir Škvorčević, Marijan Kolić, Rajka Petešić, Tomislav Jerić i Srećko Milić 

Odsutni: Ivan Špralja, Marinka Jerić, Matija Ramov i Sebastijan Jagić 

Predsjednik Općinskog vijeća Srećko Milić predlaže dnevni red: 

1. Donošenje godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Sali za 2017. godinu 

2. Donošenje odluke o izradi urbanističkog plana uređenja marine Veli Rat 

3. Donošenje odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Vatrogasni dom u 

Salima“ 

4. Donošenje odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta uređenja plaže u 

Salima 

5. Donošenje odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta pročistača otpadnih 

voda Božava 

6. Donošenje koncesijske odluke za upotrebu pomorskog dobra komunalnog društva 

Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali 

7. Aktualni sat 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad. 1. 

Načelnik navodi da su troškovi malo viši i to zbog elementarne nepogode i naknadno odobrenih 

sredstava.  

Paško Bonja navodi da su rashodi viši nego prihodi, konkretno ga zanima točka 64., naknada 

za koncesije, navodi da je naplaćeno samo 50 % od planiranih 1.100.000,00 kn. 

Načelnik odgovara da je problem u tome što nije uplaćen iznos Županijske lučke uprave, ali da 

će 2018. godine biti uplaćen dupli iznos. 

 

Zanima ga što je sa sredstvima što su se vratila HBOR-u, konkretno 235.000,00 kn i jesu li i 

dalje na raspolaganju Općini, na što načelnik odgovara da su ta sredstva prije bila deponirana 

na posebnom računu HBOR-a, a sada su s novom Odlukom Vlade ta sredstva prebačena na 

Državni proračun ali su na raspolaganju Općini Sali za ugovorene projekte. 
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Marijana Crvarića zanima mogu li se smanjiti troškovi energije javne rasvjete, odgovara mu se 

da se svake godine nešto poduzima, nabavljena je zaliha LED rasvjete, dobila su se sredstva od 

Ministarstva, radi se na smanjenju troškova. 

Pet  vijećnika glasovalo je za, nitko nije bio protiv, dva su bila suzdržana. 

 

 

Ad.2. 

Načelnik navodi da su procjene o utjecaju na okoliš dodatno zakomplicirale stvari, Josip Matić 

iz Županije je rekao da nije potrebno raditi nikakve studije, pa da sada imaju sve uvjete da se 

započne s izradom plana. 

 

Pročelnik ističe da je načelnik taj koji donosi odluku da  nije potrebno raditi stratešku procjenu 

utjecaja na okoliš, zatim Vijeće donosi odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja marine 

Veli Rat. 

 

Marijan Crvarić, u ime Mjesnog odbora i stanovništva Velog Rata, apelira na Općinsko Vijeće 

da donese ovu odluku jer da se istom marina širi jednim dijelom na postojeće koncesijsko polje, 

planira se izgradnja novog restorana, dječjeg igrališta, postavljanje dizalice i dr., što bi uvelike 

unaprijedilo Veli Rat i značilo bi otvorenje novih radnih mjesta. 

 

Donošenje odluke o izradi urbanističkog plana uređenja marine Veli Rat stavlja se na 

glasovanje, jednoglasno je prihvaćeno. 

 

 

Ad.3. 

Jona Petešić iznosi činjenice vezane uz projekt „Vatrogasni dom u Salima“, ukupni troškovi 

gradnje  bi iznosili 3.100.000,00 kn, a samo opremanje doma bi iznosilo 300.000,00 kn. 

 

Paška Bonju zanima zašto se izabrala gradnja vatrogasnog doma a ne sportske dvorane, ako se 

već i gradi vatrogasni dom, zašto se ne izgradi negdje po sredini otoka umjesto u Salima i tko 

će platiti troškove zapošljavanja u domu i održavanja istoga. 

Načelnik odgovara da su svi zajedno lani donijeli program mjera i iznijeli svoje želje, broj jedan 

na toj listi, svima je bila sportska dvorana, ali problem je opet u sredstvima za održavanje, a 

pogotovo u sredstvima koja su potrebna za otkup zemljišta za izgradnju dvorane i za sami 

pristupni put. Ne bi se složio s time da vatrogasni dom nije potreban. 

 

Jona Petešić ističe kako postoji koordinacijsko tijelo koje kontrolira sve projekte na razini RH, 

novim Zakonom o strateškom planiranju Općina je dužna do 1. svibnja imenovati osobu za 

koordinaciju projektima i ta će osoba odgovarati koordinatoru Zadarske županije. Do kraja 

iduće godine koordinacijsko tijelo je dužno uspostaviti informacijski sustav, svi koordinatori 

će imati lozinku za unos projekata. Predlaže česte sastanke i dogovore, pa da se odluči kroz 

koje će se fondove ili mjere provlačiti koji projekti. Što se tiče vatrogasnog doma, može se 

ostvariti 90% prihvatljivih troškova, svi projekti koji se provode putem operativnih programa 

mogu tražiti podršku Ministarstva regionalnog razvoja i to kada nedostaje mali dio sredstava. 

 

Paško Bonja opet ističe kako vatrogasni dom nije potreban. 

 

Donošenje odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Vatrogasni dom u Salima“ 

stavlja se na glasovanje, šest vijećnika glasovalo je za, jedan je bio protiv, nitko suzdržan. 
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Ad.4. 

Načelnik objašnjava da je dan zadatak projektantu da od Punte Bluda pa do ispod hotela 

predvidi podest od kamenih ploča i pristupnu stazu do istog, da se ukopa gdje može, da se 

postave kamene ploče, ali da taj zahvat ne iziskuje građevinsku dozvolu jer se ipak radi o 

pomorskom dobru. Također se želi urediti stazica koja vodi do plaže između Sali i Zaglava. 

Jona Petešić ističe kako pored Ministarstva turizma postoji i Regionalni program uređenja plaža 

Zadarske županije, ali da je skeptična jer da se radi o tipizaciji plaža. 

Tomislav Jerić kaže kako se i u Božavi želi urediti kamena plaža, Jona Petešić mu odgovara da 

se sve luke ne mogu pretvarati u plaže, samo ono pomorsko dobro kojim je u čl. 10. definirano 

da upravlja JLS, znači javno dobro, Općina je dužna skrbiti. Turistička infrastruktura traži 

uređenje plaža po programu tipizacije, ako će se jedna od plaža opisa „eko“, onda se u nju može 

ulagati samo ako tipizacijom dobije oznaku „eko“. 

 

Odluka o davanju suglasnosti za provedbu projekta Uređenje plaže u Salima se stavlja na 

glasovanje i jednoglasno je prihvaćena. 

 

 

Ad.5. 

Načelnik ističe kako je napokon jako zadovoljan jer su se uspjele otkupiti sve čestice preko 

kojih će se postaviti cijev, ostala je samo zadnja, a koja je pomorsko dobro, od kojeg će se 

formirati čestica na kojoj bi onda bila upisana i Općina koja može dati suglasnost na korištenje 

pomorskog dobra, i s dvije odluke koje bi se danas trebale donijeti, dobit će se građevinska 

dozvola. 

 

 

Donošenje odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta pročistača otpadnih voda Božava 

stavlja se na glasovanje, jednoglasno je prihvaćena. 

 

Ad.6. 

Predlaže se donošenje koncesijske odluke za upotrebu pomorskog dobra komunalnog društva 

Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali, vijećnici se slažu da je u točki 5. već sve rečeno, odluka je 

jednoglasno donesena. 

 

Pročelnik pojašnjava da se koncesija ne daje na cijelu česticu pomorskog dobra, već samo na 

uski dio čestice kojom prolazi cijev. 

 

Ad.7. 

 Marijan Crvarić: 

-  što se tiče asfaltiranja, betoniranja i tamponiranja putova, pita načelnika kad će se 

početi s betoniranjem puta u Velom Ratu prema Zmorašnjoj glavici, postoji li 

mogućnost da se uklopi i tamponiranje puta od groblja u Veruniću do uvale 

 

Načelnik odgovara da se tamponiranje i asfaltiranje putova financira iz državnih 

sredstava za sanaciju posljedica elementarne nepogode, a što se tiče betoniranja, tu 

spada i  put u Velom Ratu koji je obuhvaćen troškovnikom. 
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Odobreno je 2.100.00,00 kn za potrebe sanacije, čekalo se da HV krene sa 

sanacijom, pa se odredilo da Hrvatske šume krenu sa sanacijom ali da nisu imali 

potrebne strojeve, pa su se tek pred ljeto su radovi okončali. Napravljeno je radova 

u iznosu 500.000,00 kuna, a ostatak novaca uplaćen je na račun Općine. Od 

Ministarstva poljoprivrede se dobilo 1.000.000,00 kn koji će se potrošiti za 

asfaltiranje najkritičnijih dionica. 

 

 Zvonimir Škvorčević: 

- problem otpada na plažama, zaštićenim područjima na području otoka, konkretno 

na Sakarunu 

 

Načelnik ističe da su najveći problem brodari, koji donose otpad sa sobom.  

 Raspravlja se o problemima održavanja čistoće na plažama, postavljanja kemijskih wc-

a i dr. 

 

 Paško Bonja:  

- što je s usklađenjem radnog vremena dječjeg vrtića s potrebama roditelja 
 

Načelnik kaže da se na prošlom vijeću izabrala ravnateljica dječjeg vrtića, ali da ista 

nije udovoljila. 

 

 

 Raspravlja se o prijedlogu PP Telašćica da se organizira tečaj stranog jezika u Salima. 

Zaključeno je da se na stranicu stavi obavijest o organiziranju tečaja kako bi se mogli 

prijaviti zainteresirani sa cijelog područja Općine. 

 

 Postavlja se pitanje parkiranja u Portu 

 

 Paško Bonja: 

- Lučani se žale da se ništa nije uložilo u Luku 
               Načelnik odgovara da će se urediti riva u Luci 

 Postavlja se pitanje problema curenja septičke jame 

 
 

 

 

Sjednica je završila s radom u 18:25 sati. 

 

 

 

 

 

 

  Zapisničar        Predsjednik 

Irena Petešić       Srećko Milić 


